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Verslag Algemene Afdelingsvergadering D66 Rotterdam 
Datum: 28 mei 2024 
Tijd:  20.00 uur -  
Locatie: Altstadt, Aelbrechtskolk 3b, 3025 HA Rotterdam 
Aantal stemgerechtigde leden: 29 
Totaal aantal aanwezigen: 29 
 
1. Besloten deel 

Als eerste punt is er een besloten gedeelte.  
2. Formele zaken  

• Opening  
Sarah opent de vergadering om 20.06 uur en verwelkomt de aanwezige leden. We beginnen 
met een besloten gedeelte.  

• Vaststellen agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

• Mededelingen/afmeldingen 
o Afmeldingen: Agnes Maasen, Fatih Elbay, Robin de Roon, Ruud Kok, Sophie Reddering. 
o Er wordt vanuit landelijk gewerkt aan een afdeling 3.0, waarbij de afdelingsstructuren 

aangepast worden. Nu de TK-fractie kleiner geworden is, hebben we minder financiële 
middelen. Daarnaast is het ook de bedoeling dat we de kleinere afdelingen op een andere 
manier gaan ondersteunen, bijv. bij activiteiten, campagne en organisatie. Op het landelijk 
congres in najaar 2024 komt er een voorstel waarop gestemd kan worden.  
Over dit onderwerp zal een aparte avond of vergadering georganiseerd worden.  

• Binnengekomen stukken 
Er zijn geen stukken binnengekomen voor deze Afdelingsvergadering.  

• Vaststelling AAV februari 2024 
Verslag is hierbij ongewijzigd vastgesteld.  

• Vaststelling besluitvormingscommissie 
Paul van der Weijden, Nes Barkey Wolf, Luuk de Vendt.  

3. Financiën:  
Tijdens de AAV van februari heeft een van de leden een voorstel gedaan om elk jaar meer geld 
opzij te zetten voor de volgende gemeenteraadsverkiezingen. Elk jaar zetten we inderdaad een 
bepaald bedrag opzij, zodat wij voldoende middelen hebben voor de GR-campagne.  
De vraag vanuit het lid was om meer dan 1500 euro te sparen om een hogere campagnemiddelen 
te hebben. Als we nu echter meer geld opzij zetten, hebben we te weinig geld voor 
ledenactiviteiten en andere activiteiten, terwijl we wel voldoende reserves hebben. We kunnen er 
dus ook voor kiezen om niet jaarlijks meer te sparen, maar in het campagnejaar een beroep te 
doen op de reserves om de campagnekas in het verkiezingsjaar te spekken. 
- Voorstel vanuit een lid: In de laatste periode voor de verkiezingen wordt extra geld opgehaald. 

Is het een idee om nu alvast te beginnen met gelden te verzamelen voor de GR 2026?  
- Penningmeester geeft aan dat het niet verstandig is om minder geld te hebben voor het 

organiseren van activiteiten.  
- Op de vraag van een lid of de reserves niet juist bedoeld zijn om tekorten op te vangen, 

antwoordt de penningmeester dat onze inkomsten vooral afhankelijk zijn van de inkomsten 
van de lokale vertegenwoordiging.  

- Een lid vraagt zich af of we bij samengaan met kleinere afdelingen met minder reserves, wij 
als ‘grotere afdeling’ niet juist meer reserves moeten hebben. De penningmeester geeft aan 
dat we nog niet weten hoe dat loopt en dat we hierop dus geen antwoord kunnen geven.  

- Op de vraag van een lid of het geld dat niet gebruikt wordt sowieso gebruikt kan worden voor 
de campagne, stelt de penningmeester dat overschot sowieso naar de reserves gaan. 

- Een lid wil weten welke reserves er zijn en hoog deze zijn. We hebben twee soorten reserves: 
algemene reserves en verkiezingsreserves. Hoewel de penningmeester de precieze cijfers 
niet paraat heeft, hebben we momenteel voldoende reserves. Penningmeester voelt zich goed 
als we met reserves 2 jaar zouden kunnen draaien.  

- Een lid merkt op dat de begroting uitgevoerd moet worden zoals bedoeld, m.a.w. geld dat 
bedoeld is voor activiteiten moet ook daarvoor gebruikt worden. De penningmeester bevestigt 
dit, alleen zijn in de COVID-jaren wat minder activiteiten georganiseerd, waardoor er dus nu 
geld over is.  

- De locaties zijn ook een stuk duurder geworden, merkt een lid op. De penningmeester meldt 
dat daarmee rekening gehouden wordt bij het organiseren van activiteiten. 
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- Op de vraag wat we gaan doen bij vervroegde TK-verkiezingen antwoordt de penningmeester 
dat we dat t.z.t. serieus bekijken, maar dat onze spaarpot toch echt bedoeld is voor de GR-
verkiezingen. Bovendien moet de AAV altijd eventuele uitgaven voor landelijk zelf bepalen. 
Landelijk heeft wel degelijk begrip voor de lokale situatie.  

 
Stemming: Niet jaarlijks extra sparen, maar in verkiezingsjaar uit de reserves nemen.  
Aangenomen met 27 stemmen.  

 
4. Update vanuit de fractie.  

De fractie bespreekt met de aanwezig leden een motie van een andere partij.  
Tim bespreekt amendement van VVD en GroenLinks over “Verstandig verkameren”.  
Meer studentenwoningen creëren is ook opgenomen in coalitieakkoord. Het amendement is 
bedoeld om de verkamering te reguleren. Tim legt uit waarom de fractie uiteindelijk voor dit 
amendement gestemd heeft.  
Een lid meldt dat het amendement erg op studenten focust, maar dat verkamering ook vaak 
gebeurt voor arbeidsmigratie, vooral op Zuid.  
Lid (wijkraadslid) geeft aan dat bewoners melden dat op de regels m.b.t. verkamering nauwelijks 
handhaving plaatsvindt. Tim bevestig dat handhaving inderdaad een lastig punt is.  
Verkamering gaat vooral over het aanpassen van bestaande woningen. Wordt er ook gedacht aan 
nieuwe studentenwoningen, zeker omdat er straks veel studenten komen, als TU Delft ook 
hiernaar toe komt? Tim geeft aan dat er inderdaad studentenwoningen bijgebouwd worden.  
Een vergunningensysteem heeft zeker voordelen, maar er wordt ook misbruik van gemaakt, o.a. 
door onderverhuurders. Tim geeft aan dat elke individuele huurder ook een contract moet hebben 
om dit te ondervangen.  
 
Hoofdlijnenakkoord – impact voor Rotterdam 
Veel is nog onduidelijk, maar de fractie wil hierop wel anticiperen. Ingrid geeft aan wat de zorgen 
zijn vanuit de fractie voor Rotterdam.  
Zie ook bijgevoegde slides van de gemeenteraadsfractie.  
Een lid geeft aan dat er ook effecten zijn voor de cultuursector. Ingrid geeft aan dat dit punt niet op 
de lijst staat, omdat de gemeenteraadsfractie hier heel weinig kan aan doen.  
Ingrid geeft aan dat er wel een paar lichtpuntjes zijn. 
Zie ook de bijgevoegde slides van de fractie. 
Een ander lid vraagt naar de mogelijkheden van gemaximeerde planbatenheffing. Ingrid geeft aan 
dat deze heffing vooral bedoeld is om speculatie tegen te gaan.  
Door een van de leden wordt aangegeven dat ook de inperking van internationale studenten (een 
negatief) effect zal hebben. Studenten blijven hier ook om te werken, uiteindelijk gaat dit ook ten 
koste van onze economie. De vacatures bij internationale bedrijven worden op die manier niet 
ingevuld.  
 

5. EP-campagneactiviteiten door Ellen en Fons  
Fons geeft een introductie over de campagneactiviteiten. Momenteel hebben we 2 zetels in de 
peilingen, misschien 3. 
 
Op veel plekken (Afrikaanderwijk, CS) waren/zijn we de enige partij op straat. Mensen die zich 
oriënteren krijgen dus allereerst informatie van D66. We zijn de enige Europese partij. We moeten 
onze boodschap duidelijk vertellen, zeker nu met de gure rechtse wind in Europa. We moeten het 
sociaalliberale verhaal te vertellen. Als we er hard voor gaan, kunnen we ook Ellen Mok naar 
Brussel sturen! 
 
Fons geeft aan welke campagneactiviteiten er de komende twee weken nog zijn. (6 juni is D-Day) 
Ellen geeft aan dat ze graag als “veiligheidsmens” en met haar kennis van de digitale wereld in 
het EP wil. Daarnaast willen we ook als partij duidelijk online aanwezig zijn.  Like en deel de 
berichten van de socials of schrijf commentaren bij de berichten. Via de socials hebben we een 
groot bereik.  
 
Als je zelf ideeën hebt voor de campagne, kun je die ook melden aan Ellen of Fons.  
Aanwezigheid op straat en op de socials zijn echt doorslaggevend. Elke stem op D66 is een 
tegenreactie tegen rechts.  
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Marcel geeft nog aan dat de gesprekken tijdens de campagne tot nog toe altijd heel fijn zijn. Ellen 
geeft aan dat mensen echt ook vragen hebben over Europa.  
Milad geeft een tip mee: flyers neerleggen bij stichting, club, bedrijven etc.  
Margriet meldt dat kleinkinderen geen idee hebben wat Europa inhoudt. Ze vraagt zich af of we 
niet bij hogescholen kunnen gaan staan. Roelof geeft aan dat er bij InHolland een debat is over de 
EU-verkiezingen op 29 mei 2024 vanaf 17 uur.  
 

6. Presentatie kandidaat bestuursleden 
Voorzitter legt uit hoe de pitchprocedure en het vragenstellen werkt. 
Elke kandidaat krijgt een pitch van 1 minuut, daarna kunnen de leden 2 minuten vragen stellen 
aan beide kandidaten.  
 
Secretaris Politiek 
Jasper Klasen verwijst naar zijn oma. Hij woont ondertussen 10 jaar in Rotterdam en kent de 
afdeling.  Hij wil zich erg inzetten voor Rotterdamse onderwerpen en wil leden ook echt betrekken 
bij de politiek.  
Shermin Amiri woont sinds januari 2024 in Rotterdam. Sinds 2015 heeft hij in Rotterdam gewerkt, 
in verschillende functies. Die ervaring neemt hij mee. Ook binnen de landelijke vereniging is hij 
actief geweest. Politiek wil hij naar de wijken en de straten brengen.  
 
Vragen vanuit de leden:  
Fons vraagt wat de ambities zijn van de kandidaten met de themagroepen.  
Jasper is voorzitter van de Themagroep Zorg en Welzijn. Themagroepen zijn een gedeeltelijke 
verantwoordelijkheid met Duer. Het zou wel goed zijn als de themagroepen actief zijn en zo de 
leden actief laten worden/blijven binnen de afdeling.  
Shermin verwijst ook naar thema-afdelingen van de vereniging. Het is als politieke vereniging 
belangrijk om van gedachten te wisselen en feedback geven. Gedachtenvorming binnen de partij 
is belangrijk en de kennis van experten binnen onze vereniging moeten we gebruiken.  
Marcel vraagt waarop ze trots zijn wat D66 Rotterdam bereikt heeft.  
Jasper geeft aan dat we eindelijk in veel straten 30 km gaan invoeren en dat de nieuwe 
oeververbinding er komt en ook op de Rijnhaven is hij trots 
Shermin is trots dat we toch meedoen in de stad (coalitie) en op het initiatief van Fatih voor 
daklozenopvang.  
 
Ledenbinding, inclusie en diversiteit 
Giorsio Raboen verwijst naar 7 vinkjes. Hij geeft aan waar zijn bewustwording over verandering en 
gezondheid vandaan komt en wat diversiteit voor hem betekent.  
Reidar Plokker vertelt kort hoe hij een kind van Europa is en hoopt dat iedereen welkom is in 
Europa/Nederland. Iedereen in Rotterdam heeft een eigen achtergrond. In Rotterdam, zeker bij 
D66 hoort iedereen welkom te zijn.  
Pelle vraagt hoe kandidaten met de ledenbinding omgaan.  
Giorsio wil graag een kopje koffie drinken met het nieuwe lid, naast de nieuweledenavond en de 
borrel.  
Reidar is het eens dat face-to-face goed is. Hij heeft Sharnice gevraagd, waarbij ze aangaf dat 
jongeren graag een appje krijgen, liever dan eerst een belletje of kop koffie. 
Sharnice heeft beide kandidaten gesproken en vraagt wat ze anders of extra zouden doen dan 
Sharnice.  
Reidar zou graag de banden met de netwerken willen versterken. Hij zou ook navragen waarom 
leden wel of niet actief zijn bij D66 en navragen wat mensen beweegt.  
Giorsio is een heel actief persoon, door zijn achtergrond weet hij mensen intrinsiek te motiveren. 
Hij wil leden graag de natuur in krijgen. 
Roelof geeft aan dat themagroepen kleine groepjes zijn. Hoe kunnen zin mensen actiever maken 
bij de themagroepen en deze groter maken? 
Giorsio antwoordt dat mensen actief en blijvend gemotiveerd moeten worden.  
Volgens Reidar ligt het vooral op het vlak van netwerken en leden stimuleren om lid te worden van 
themagroepen om de partij beter te leren kennen. Er zit ook veel deskundigheid in de vereniging.  
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7. Pauze  

 
8. Verkiezingsuitslag bestuursleden  

Aantal uitgebrachte stemmen voor politiek secretaris: 29 
Aantal stemmen Jasper, eerste ronde 18, tweede rond 6 
Aantal stemmen Shermin: eerste ronde 10, tweede ronde 12 
Aantal blanco stemmen: 1 
Aantal ongeldige stemmen: 0 
 
Aantal uitgebrachte stemmen voor ledenbinding: 29 
Aantal stemmen Giorsio: eerste ronde 6, tweede rond 12 
Aantal stemmen Reidar: eerste ronde 23, tweede rond 6 
Aantal blanco stemmen: 0 
Aantal ongeldige stemmen 

 
9. Decharge besluitvormingscommissie  

De besluitvormingscommissie wordt formeel decharge verleend.   
 

10. Vertrouwenscommissie door Margriet Drijver 
Cemile zou er staan, omdat zij een dubbelrol heeft, als landelijk en lokaal vertrouwenspersoon. 
Helaas kon zij vanavond aanwezig zijn.  
 
Margreet Drijver geeft aan waarom er een vertrouwenscommissie is, uit wie de commissie bestaat 
en op welke manier contact opgenomen kan worden.  
 
Margriet en Margreet waren bij een landelijke bijeenkomst over vertrouwenscommissie. De functie 
wordt heel verschillende ingevuld. De vertrouwenscommissie in Rotterdam is vooral een 
luisterend oor. Margriet geeft aan dat het ook belangrijk is om te melden als er verkeerd gedrag 
vastgesteld wordt binnen de vereniging.  
 
Voorzitter geeft aan dat de vertrouwenscommissieadressen op de website staan. Ook bij het 
bestuur kunnen leden terecht als ze iets willen bespreken.  
 

11. Wat verder ter tafel komt  

• Roelof wijst nogmaals op debat op 29 mei 2024 in InHolland van 17 tot 19 uur.  

• Voorzitter wijst op de QR-code voor fondsenwerving voor de campagne.  

• Voorzitter bedankt kandidaten voor hun kandidaatstelling en leden voor hun aanwezigheid.  

• Vergadering wordt gesloten om 21.52 uur.  

 


